
Protok6t z XW sesji 
Rady Miejskiej w Makawie Mazowieckim 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2008r. 
w budynku Urzqdu Miejskiego w Makowie Maz. 

pod przewodnictwem Przewodnicwgo Rady Miejskiej 
radnego Ireneusza Peplowskiego. 

Uczestnicy obrad XXI sesji Rady Miejskiej wg. zalqzumych list obecnoki, kt6re stanowiq 
zalwzniki nr 1 i 2 do protokdu. 

Obrady XXI sesji Rady Miejskiej w Makowie Mazowieckim o go&. 10.00 otworzyl 
Przewodnicqcy Rady Miejskiej radny Ireneusz Peplowski, Przywitat radnych, Burrnistrza Miasta i 
jego Zast~pq, zaproszonych goSci, przedstawicieli prasy, mieszkabc6w Miasta. 

Ustawowy s M  Rady 15 radnych, radna Ekbieta Michalska byh nieobecna usprawiedliwiona, na 
sesji obecnych bylo 14 radnych. 
Przewodnicwy RM stwierdzil quorum, podejmowane uchwaly i decyzje maja moc pram. 
Obrady XXI sesji trwaly w czasie od godz. 20.00 do godz. 12.10. 

Burmistrz Miasta Janusz Jankowslci zaproponowa4 wprowadzenie do porzqb obrad pkt. 10 
Podjqcie uchw* w sprawie rozwiwnia prawa m o w a n i a  wieczystego na nieruchomoSci 
potoioaej w Makowie Mazowieclcim stanowi~ej wlasnoik Miasta Mdcowa Mazowieckiego. 
Nastepnie zaproponowat, aby wprowadz,iC w pkt. 13 Podjqcie uchwaly zmieniaj~cej uchwatq w 
sprawie dokonania zmian w buckkcie Miasta Makowa Mazowieckiego na 2008 rok. 

Pmqdek obrad po mianach: 
Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocno4ci obrad. 
1. Przedstawienie ponq&u obrad i przeglosowanie ewentualnych zmian . 
2. Przyjwie protokotu z XX sesji Rady. 
3. I n f w a B  urmistrza z dziahhoici miqdzy sesjami Rady. 
4. Zapytania i interpelacje Radnych. 
5. Rozpatrzenie sprawozdania rocmego z wykonania budietu miasta Makowa Maz. m 2007 rok i 

podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Makowa 
Mazowieckiego. 

6. Podjqcie uchwaly w sprawie uchwalenia S t a m  Miejskiego Domu Kultury w Makowie 
Mazowieckim. 

7. P o d j ~ i e  u c h d y  w sprawie wyraiknia zgody na realizacjq projektu systemowego przez Miejski 
Odrodek Pomocy Spolecmej w Makowie Mazowieckim w ramach Programu Operacyjnego 
Kapital Ludzki. 

8. Podjqcie uchwdy w sprawie wysokobci i zasad ustalenia opM za Swiadczenia przedszkoli 
s a m o ~ o w y c h  prowadzonych przez Miasto Mak6w Mazowiecki. 

9. Podjqcie uch* w sprawie wyra&nia zgody na wydzieriawienie gmtu  na okres 3 lat. 
10. Podjqcie uchwaly w sprawie r0miqui.a prawa u-wania wieczystego na nieruchornoici 

pdounej w Makowie Mazowieckh stanowiqcej wlasnoik Miasta Makowa Mazowieckiego. 
1 1 .  Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Makowskiemu na 

realizacje zadania pn: ,,hstalacja wycizgu spalin w Komendzie Powiatowej Pabstwowej S W  
Po-ej w Makowie Mazowieckim. 

12. Podjqcie uchwdy w sprawie dokonania zrnian w budkecie Miasta na 2008 rok. 
13. P o d j ~ i e  uchwaly mieniajqcej uchwdq w spaawie dokonania zmian w budiecie Miasta Makowa 



Mazowieckiego na 2008 rok. 
14. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych. 
1s. Sprawy r b b  i wolne waiaski. 
16. Zamkni~cie obrad X M  sesji Rady Miejskiej . 

Przewodnicqcy RM po-szy porzqiek obrad poddd pod gosawanie: 

Za - 14 @osbw, przeciw - 0 glosbw, wstrzyma4 siq - 0 gtosbw. 
Por*k zostal przyjety. 

Ad. pkt. 2 

P m w o d n i c ~ y  RM poinformowal, ke protok& z XX sesji byl do wgldu w biune Rady, nie 
zglosmno W y c h  uwag, przyjqcie jego poddal pod glosowanie: 

Za- 14 &o&w, paeciw- 0 ghdw,  wstnymal siq- 0 glodw. 
Protok& z XX sesji RM zostal przyj~ty bez uwag. * Ad pkt.3 

Burmism Miasta Janusz Jankowski- Panie Pnewodnic~y ,  Wysoka Rado, Szanowni GoScie. 
Od 28 marca 2008r.: 
- zajmowdem siq biewymi sprawami Miasta i Urzqdu Miejskiego, 
- wydawdem zanqdzenia, 
- nadzorowakm przygotowania do uroczysto4ci inauguracji projektu ,, Mak6w 

Mmwiecki Stolicq Kulturaln~ Mazowsza 2008", ktbra odbyla sig 31 marca w hali 
Z e s m  Szka Nr 2, 

- uczestniczylem w debatach polwiqconych budowie budynku socjalnego oraz 
ombwieniu Projektu zalo&eh do programu zaopatrzenia Miasta w cieplo, 

- nadzorowalem przygotowanie do dw6ch koncertbw w dniach: 4.N. 2008r. - 
pohwiqcony ttzeciej rocznicy imierci Papiela Jana Pawla KI o m  w dniu 12.IV. 
2008r. - pohwiqcony Zbrodni KatyiMuej, 

- bdem udzial w Walnym Zgromadzeniu Cdonkbw Rodzinnego Ogrodu 
Dzialkowego, - bralem udzial w Zgromackeniu Stowarzyszenia Emerytbw i Rencisthw, - wzidern udzial w spotkaniu Starosty Powiatu Makowskiego z Burmistriami i 
Wbjtami na rzecz rozbudowy Makowskiego szpitala, 

- brdem udzial w debacie na Wrej omawiano przedsiqwziqcia organizowane w 
tamar.h ,,Stolicy Kultmdwj Mazowsza 2008" oraz sprawy mip ine  z ochrorq 
hodowiska, - uczestniczylem w eliminacjach miejskich i powiatowych turnieju w kategorii S M ,  
Podstawowych i Gimnazjalnych pod W e m :  bezpieczehstwo w ruchu drogowym, 

- wzi&em udzid w III 0gc)lnopolskim Przeglme Piosenek o Zdrowiu 
organizowanym przez Powiatowego Pafistwowego Inspektora Sanitamego, 

-w dniu 16 N 2008r. pnypadl Dzieh Sapera, wsjxjlnie ze Stares$ Powiatu i 
Prezesem Towarzystwa Milohnikow Ziemi Makowskiej zlokylihny kwiaty i 
zapaliliSmy znicze pod pomnikiem Sapera oraz na mogile kaprala Juliana Szpaka, 

- w dniu 19.TV.2008r. zorganizowali4my uroczystoSC Zlotych Goddw dla dziewiqciu 
Par. W imieniu Prezydenta RP wmzylem domjnym jubilatom - medale za, 
dhgoletnie powcie mahefiskie, 
- nadzorowdem przygotowanie materiat6w do dzisiejszej sesji Rady Miejskiej. 
(infonnacja Bunnistna Wasta stanowi zawznilc nr 3 do protokolu). 



A d  pkt. 4 

Zap* i interpelacji Radnych nie bylo. 

Ad pkt. 5 

Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budiktu miasta Makowa Maz. za 2007 rok i 
podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium Bunnistrtowi Miasta Makowa 
Mamwieckiego. 

Po rozpatrzeniu sprawozdania z wykonania budijetu miasta Makowa Mazowieckiego za 2007 rok i 
zapoznaniu siq z: 
- p o r n  o p w  Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Makowie Mmowieckirn dotycwej 
wykonania budietu miasta (Awznik N 4 do protokoh), 
-uc;h* Nr 110/0/2008 8-  go Regianalnej Izby O b r a c W w j  w Warszawie, 
kt6ry wydaje opiniq o wykonaniu buaetu Miasta (zalqcznik nr 5 do protokh), 
-wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Makowie Mimwieckim dotyczacym udzielenia 
absolutarium Burmistrzawi Miasta Malcowa Mazowieclciega (za&Plik tu 6 da prataJralu), * -uchw& Nr 114/0/2008 SkMu Orzekajwgo Regionalnej M y  Obrachunkowej w Wsrszawie 
wydajqcego po- opiniq (zaQcznik nr 7 do protokoh), 
-oraz pozytywna opinia Kornisji Oiiwiaty ..., Kornisji Polityki Regionalnej i Komisji Budietu... 
Przewodnicqcy Rady Miejskiej poddal pod gtosowanie przyjecie sprawozdania z wykonania 
budietu miasta za 2007 rok: 
Za- 14 glosbw, pneciw- 0 glosbw, wstrzymal sie- 0 glosbw. 
Rada Miejska w Makowie Mazowieckim w obecnoici 14 radnych, 14 giosami ,a'' przyj* 
sprawozdanie z wykonania budietu miwsta za 2007 rok. 
Przewodnicwy poprosil o opiniq Komisji Rady w sprawie projektu uchwly w sprawie udzielenia 
absalutarium Burmistrzawi Miasta Makawa Mazawieckiega. 
Komisje: Oiwiaty.. . , Polityki Regionalnej, Budiktu.. . pozytywme zaopiniowaly projekt uchwaly. 
Przewodnicz~y RM przedstawil treSC projektu uchwaly w s p w i e  udzielenia absolutorium 
Burrnistrzowi Miasta Makowa Mazowieckiego i pcddd pod glosowanie: 

Za- 14 glosow, przeciw- 0 @osbw, wstrzymal s ip  0 g l d w .  

Rada Miejska w Makowie Mazowieckim w obecnoici 14 radnych, 14 gfosami ,,zaY' podjt$a u c h d q  
Nr XW122R008 z dnia 29 kwietnia 2008 roku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Miasta Nakowa Mazowieckiego, ktbra stamowi za@znik nr 8 do protokoh. 

Ad. pkt. 6 

P d ~ i e  uchwa4y w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Domu Kultury w ?dabwie 
Mazowieckim. 

Pnewodnic~y  RM poprosil o opinie Komisji M y :  
Komisja OSwiaty.. . - pozytywna opinia, 
Komisja Rewizyjna - brak opinii, 
Komisja Polityki Regionalnej - brak apinii, 
Komisja Bud2;etu.. - brak opinii. 

Nie zgloswno iadnych uwag, co do projektu ah*, Wiceprzewodnic~cy RM Gra&na Szwed 
pedstawila trek6 prajektu uchwdy w sprawie uchwatenia Statutu Miejskiego Damu Kultury w 



Makowie Mamwieckim. Nasteprue Przewodniczqcy RM poddal pod glosowanie: 

Za- 14 ghsbw, przeciw- 0 @os6w, wstrzyrml siq- 0 gIos6w. 
Rada Mejska w Makowie Maz. w obecnohci 14 radnych, 14 glosami ,,za9' podjqh uchwdq Nr 
XM/123/2008 z dnia 29 kwietnia 2008r. w sprawie gcbwalenia S- Miejskiego Domu Kultury 
w Makowie, kt6ra stanowi za4qezni.k nr 9 do protokohr. 

Ad. pkt. 7 

Podjsie uchwaly w sprawie wyraienia zgody na realizacjg projektu systemowego przez Miejski 
Oirodek Pomocy Spoiecznej w Makowie Mazowieckim w ramach Programu Operacyjnego Kapital 
Ludzki. 

Przewodnicwy RM poprosil o opinie Komisj i Rady: 
Komisja OSwiaty ... - pozytywna opinia, 
Komisja bwizyjna - brak opinii, 
Komisja Polityki Regionalnej - brak opinii, 
Komisja Buclhtu.. - brak opinii. * Nie zglosmno W y c h  uwag, co do projektu uchwaly, Wiceprzewodnicqy RM ~o tenna  Gallera 
przedstada tre4d projelctu uchwrdy w sprawie wyrakenia zgody na realizacjq projektu 
systemowego przez Miejski OSrodek Pomocy Spdecznej w Makowie Mazowiec.kim w ramach 
Programu C)peracsjnego Kapital Ludzki. Nastgpnie Przewodnicqcy RM poddal pod glosowanie: 

Za- 14 glosbw, pneciw- 0 gtosbw, wstrzymal s ip  0 glosow. 
Rada Miejska w Makowie Maz. w obecnoki 14 radnych, 14 glosami ,,za7' pod,lqla uchwdq Nr 
XXV12412008 z dnia 29 kwietnia 2008r. w sprawie wyraienia zgody na realizacje projektu 
systemowego przez Miejski OSrodek Pomocy Spdecznej w Makowie Mazowieckim w ramach 
Programu Operacyjnego KapW Ludzki, kt4ra stanowi zl~@znik nr 10 do protokdu. 

Ad. pkt. 8 

Podjqcie uchwaly w sprawie wysokohci i zasad ustalenia oplat za Swiadczenia przedszkoli 
samorzqdowych prowadzonych przez Miasto Makbw Mazowiecki. 

Przewodnic~y RM poprosii o opinie Komisji Rady: 
Komisja OSwiaty.. . - pozytywna opinia, 
Komisja Budietu.. . - pozytywna opinia, 
Komisja Rewizyjna - pozytywna opinia, 
Komisja Polityki Regionalnej - brak opinii. 

Radny J e n y  Dqbrowski- oplata s t a h  w wysokoSci 120 d., jak rowniek oplata z tytulu *enia, w 
jakim procencie uczestniczy w kosztach utrzymatlla placbwki? JeSli my doptacamy, to ile? 

Skarbnik Miasta Pawel Gutowski- koszt Zywienia pokrywany jest w cdolci z oplat. Natomiast 
oplata stala tj. 4qczna kwota 319 tys., a koszt utrzymania przedszkoli tj. 1.500.000 do 1.700.000 zt. 

Nie zgloszono iadnych uwag, co do projektu uchwaly, Wiceprzewodnicqcy RM Graiyna Szwed 
przedstawita treSC projektu uchwaly w sprawie wysokoki i zasad ustalenia opiat za Bwiadczenia 
przedszkoli samo&owych prowadzonych przez Miasto Mak6w Mazowiecki. Nasepnie 
Przewodnicwy RM podda4 pod glosowanie: 



Za- 12 glosow, przeciw- 1 glos, wstrzymal siq- 1 glos. 
Rada Miejska w Makowie Maz. w obecnosci 14 radnych, 12 glosami ,,za" podjqla uchwalq Nr 
XXV12512008 z dnia 29 kwietnia 2008r. w sprawie wysokosci i zasad ustalenia oplat za 
Swiadczenia przedszkoli samorzqdowych prowadzonych przez Miasto Makow Mazowiecki, ktora 
stanowi zalqcznik nr 1 1 do protokdu. 

Ad. pkt. 9 

Podjecie uchwaly w sprawie wyraienia zgody na wydzieriawienie gruntu na okres 3 lat. 

Radca Prawny UM Tomasz Wadynslu wyjainil, i e  w uchwale pojwil siq blqd, za ktory przeprosil. 
Dzieriawa gruntu na 3 lata nie wymaga zgody Rady, a uchwala ta dotyczy dzieriawy na okres 
dtuiszy niz 3 lata, co zostalo poprawione. 

Przewodniczqcy RM poprosil o opinie Komisji Rady: 
Komisja Polityki Regionalnej - pozytywna opinia, 
Komisja Rewizyjna - brak opinii, 
Komisja Oswiaty ... - brak opinii, 

c Komisja Budie tu... - brak opinii. 

Nie zgloszono iadnych uwag, co do projektu uchwab, Wiceprzewodnicqcy RM Bozenna Gallera 
przedstawila tresc projektu uchwaly w sprawie wyraienia zgody na wydzieriawienie gruntu na 
okres dluzszy niz 3 lata. Nastqpnie Przewodnicqcy RM poddal pod glosowanie: 

Za- 14 glosow, przeciw- 0 g'rosow, wstrzymal siq- 0 glosow. 
Rada Miejska w Makowie Maz. w obecnosci 14 radnych, 14 glosami ,,za7' podjqla uchwale Nr 
XXIl12612008 z dnia 29 h e t n i a  2008r. w sprawie wyraienia zgody na wydzieriawienie gruntu na 
okres dh?szy niz 3 lata, ktora stanowi zalqcznik nr 12 do protokh. 

Przewodniczqcy RM oglosil przenq w obradach, ktora trwala w czasie od godz. 10.10 do godz. 
10.20. 

Ad. pkt. 10 

Podjqcie uchwaly w sprawie rozwiwnia prawa uiytkowania wieczystego na nieruchomoSci 
, poloionej w Makowie Mazowieckim stanowiqcej wlasnosc Miasta Makowa Mazowieckiego. 
6 ,  

Przewodnicqcy RM poprosil o opinie Komisji Rady: 
Kornisja Polityki Regionalnej - pozytywna opinia, 
Komisja Rewizyjna - brak opinii, 
Komisja Oswiaty.. . - brak opinii, 
Komisja Budietu.. . - brak opinii. 

Nie zgloszono iadnych uwag, co do projektu uchwaly, Wiceprzewodnicqcy RM Grazyna Szwed 
przedstawila tresc projektu uchwaly w sprawie rozwiqzania prawa uzytkowania wieczystego na 
nieruchomosci pdozonej w Makowie Mazowieclum stanowiqcej wlasnosc Miasta Makowa 
Mazowieckiego. Nastqpnie Przewodnicqcy RM poddal pod glosowanie: 

Za- 14 glosow, przeciw- 0 glosow, wstrzymal siq- 0 glosow. 
Rada Miejska w Makowie Maz. w obecnosci 14 radnych, 14 glosami ,,za" podjqla uchwalq Nr 
XXI/127/2008 z dnia 29 kwietnia 2008r. w sprawie rozwiqzania prawa uiytkowania wieczystego na 
nieruchomosci pdoionej w Makowie Mazowieckim stanowiqcej wlasnoSc Miasta Makowa 



Ad. pkt. 11 

Podjwie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Makowskiemu na realizacjq 
zadania pn: ,,Tnstalacja wyciqgu spalin w Komendzie Pawiatowej Pahstwowej Stra2;y Patarnej w 
Makowie Mazowieckim". 

Przewodnicwy RM poprosil o opinie Komisji Rady: 
Komisja Budhtu.. . - pozytywna opinia, 
Komisja Rewizyjna - brak opinii, 
Komisja OSwiaty,. , - brak opinii, 
Komisja Polityki Regionalnej - brak opinii. 

Nie zj$osmno 2adaych uwag, co do projektu uchwdy, Wiceprzewodnicqcy RM Boienna Gallera 
prz&stawi5a treid prajektu uchwaiy w sprawie udzielenia pomacy finansowej Powiatowi 
Makowskiemu na realizac.jp zadania pn: ,,Instalacja wycirlgu spalin w Komendzie Powiatowej 
Pafistwowej StmQ Po2arnej w Makowie Mazowieckim". Nastqpnie Przewodnicwy RM poddal 
podghwanie: 

Za- 14 @os6w, przeciw- 0 glosbw, wstrzymal siq- 0 glosbw. 
Rada Miejska w Makowie Maz, w obecnoici 14 radnych, 14 dosami ,,za9' podjqla uchwaiq Nr 
XM/128/2008 z dnia 29 kwietnia 2008r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Makowskiemu na realizacjq zadania pn: ,,Instalacja wyciqgu spalin w Komendzie Powiatowej 
Pahstwowej Straiy Poiarnej w Makowie Mazowieckim", Wra stmwi &cznik nr 14 do 
protokolu. 

Podjqcie uchwaly w sprawie dokonania zmian w budiecie Miasta na 2008 rok. 

Skarbnik Miasta Pawel Gutowski- w dziale 400 Wytwarzanie i zaopatrywanie w energiq 
elektrycznq, gaz i wodq zwiqksza siq wydatki o kwoQ 20.000 zl z przeznaczeniem na opracowanie 
d o i e 6  do planu zaopatrzenia w cieplo, energiq elektrycznq i paliwa gazowe dla Pvliasta Mak6w 
Mazowiecki do roku 2015. W dziale 600 Transport i IwznoiC zmniejsza siq p h  wydatk6w na 
zakup uslug remontowych o kwotq 160.000 A i r6wnoczeSnie zwiqksza siq wydatki na zakup ustug 
pozostalych o kwotq 20.000 zl, oraz zwiqksza siq wydatki inwestycyjne z przeznaczeniem na: 
remont chodnik6w (Jdminowa, KoBcieh, Dunaj, Buinicna) - 193.000 A., remont chodnika w 
c iqp drogi krajowej @uriskiego Czerwonego Krzyia - 60.000 d., remont ulicy Kopemika - 
54.000 z l  (cdog inwestycji 324.000 A), budowa ulicy Sienkiewicza - 55.000 A (caloh5 inwestycji 
355.000 zl). W dziale 750 Administracja publiczna dokonuje sic przesuniq5 pomigdzy paragrafami 
wydatkow zgodnie z zalwznikiem nr 2. W dziale 754 Bezpieczektwo publiczne i ochrona 
przeoiwpoiarowa zwiqksza siq wydatki o kwotq 15.000 zl. Srodki te zostaq przekazane na 
podstawie umswy pwiatawi makowskiemu na realizacje zadania pn: ,Jnstalacja wyciqgu spalin 
w Komendzie Powiatowej Pahstwowej Straiy Po-ej w Makowie Mazowieckim". W dziale 801 
06wiata i wychowanie zwiqksza sic wydatki o kwotg 448.548 z# z przeznaczeniem na podwyiki dla 
nauczycieli i pracownikbw obsfugi, oraz zwicksza s i ~  wydatki inwestycyjne o kwotq 130.000 zI z 
przeznaczeniem na modemhcjq przedszkola samom@owego nr 4 wraz z wyposaibniem placu 



zabaw. Inwestycja ta kdzie dofinmsowana z Budietu Wojewtjdztwa Mazowieckiego w ramach 
Samor&owego Instrurnentu Wsparcia Rozwoju Mazowsza w kwocie 50.000 zl. Zgodnie z 
pismem Mazowieckiego Un@u Wojew6dzkiego w Warszawie Nr FIN I/301/3011/852/12/08 
zwieksza sic w dziale 852 Pomoc spoleczna plan dotacji na zadania wlasne o kwoe 7.000 zl z 
przeznaczeniem na wyplatq dodatkbw pracownikom socjalnym zatwbionym w Wym wymiarze 
czasu pracy, oraz zwiqksza sie dochody i wydatki o kwoe 5.100 zl z tytutu zwrotu dotacji 
pobranych w nadmiernej wysokoki ( m o t  Swiadczeti pobranych nienaleinie przez podopiecznych 
MOPS). W dziale 854 Edukacyjna opieka wychowawcza zwieksza sie wydatki o kwote 6.815 zl z 
przeznaczeniem na podwyzlu dla nauczycieli i pracownikbw obdug. W dziale 900 Gospodarka 
komunalna i ochrona Srodowiska dokonuje siq zmian zgodnie z zalqcznikiem Nr 2. W dziale 926 
Kultura fizyczna i sport zwiqksza siq dochody o kwotq 30.000 z4 z tytrdu dotacji celowej z B d e t u  
Wojew6dztwa Mazowieckiego w ramach Sarnorqdowego Instrurnentu Wsparcia Rozwoju 
Mazowsza na budowq boiska przy Zespole SzM Nr 1 za kwo* 39.000 d, oraz dokonuje siq rmian 
w rozdziale 92605 Zadania w zakresie kultury fizycznej i sportu zgodnie z zakznikiem Nr 2. W 
wytllku dokomych zmian bu& Miasta na 2008 rok zwiqkszom po stronie dochodbw o kwotg 
92.100 zl oraz zwiqkszono wydatki o kwotq 893.463 zi. Po aktualizacji planowany deficyt bubetu ' Miasta stanowi kwotq 4.157.600 d. 

Radny Jerzy Szymborski- Klub Radnych Platforma Samomqiowa, wnioskuje o pebq realizacjq 
zadah budi~towych, szczegblnie mwestycyjnych, zawartych w dqczniku 4a pt. Zadania 
inwestycyjne w 2008 roku. Jako radni przyjmowaliimy uchwdq budzRtowq i zmiany w buchxie, 
majw na uwadze, ze miasto zaciqgnie kredyty i poiyczki w wys. 6.949.000 zl., jak to jest 
przyjmowane w do dziS przedstawianym budkxie. Pokyczki i kredyty stanowiq 19,26 % 
planowanych dochodbw miasta, nie jest to kwota niebezpiecznie d a .  Wiemy, i e  duiy wskainik dla 
naszego miasta, ubvdnia i UtrudniaC bgdzie, pozyskiwanie Srodkow zewn@znych unijnych na 
realizacjq wieloletnich programbw inwestycyjnych. W tym roku prawdopodobnie kycznie hdnych 
4rodkow nie pozyskamy i jdli  jeden Iub dwa nasze programy b& zaakceptowane, to w e  
najprawdopodobniej wszystko, na co moAemy liczyb. Natomiast stan dr6g jest taki, ie nie ma na co 
czekad. Ze Srodkbw whnych mamy mi& inn@ remont uL Kopernika, czy remont chodnikdw w 
ul. Kdcielna, Ja4minowa. Jest to realizacja obietnic zloionych przez Pana Burmistrza z naszym 
przyzwoleniem. Sprawa kolejna, budynek socjalny, czy komunalny? Podczas debaty wymienialiimy 
pogldy na ten temat, nie podejmowali4my hlnych decyzji, bo to forum nie jest do tego 
upowahione. WymieniliSmy poglldy, co przynioslo rozemanie co do pogl&w M e g o  z nas. 
Nasz klub stoi na stanowisku, ite uchmla bu&etowa zobowiqzuje Burmistrza Miasta, do pehej jej 
realizacji, a wiqc w zgodzie z nig  mamy budowak budynek socjalny, a nie komunalny. JeSli grupa 
radnych jest innego zdania, to niech wniesie swbj autorski projekt uchwaly zmieniajqcej, whwczas 
b&iemy dysku tod  i g l o s o d .  Panie Bunnistrzu, Rada zobowi@a Pana do podjqcia zadania: 
budowa budynku socjalnego. 

Przewodnicwy R M  poprosil o opinie Komisji Rady: 
Komisja Buditetu.. . - pozytywna opinia, 
Komisja Rewizyjna - brak opinii, 
Komisja OSwiaty.. . - brak opinii, 
Komisja Polityki Regionalnej - brak opinii. 

Nie zgloszono M y c h  uwag, co do projektu uchwdy, Wiceprzewodnicqcy RM Gra2yna Szwed 
przdstawila W projektu uchwady w sprawie dokonania zmian w budiecie Miasta na 2008 rok. 
Nastepnie Przewodnicqcy RM poddd pod glosowanie: 



Za- 14 glosbw, przeciw- 0 ghdw,  wstrzymal s i p  0 glosbw. 
Rada Miejska w Makowie Maz w obecnoici 14 radnych, 14 glosami ,,za7' podj@a uchwalq Nr 
XXY129l2008 z dnia 29 kwietnia 2008r. w sprawie dokonania zmian w budiecie Miasta na 2008 
rok, kt6111 stanowi zalwznik nr 15 do protokdu. 

Ad pkt. 13 

Podjqcie uchwaly mieniajwej uchvvalq w sprawie dokonania zmian w buckecie Miasta Makowa 
Mwwieckiego na 2008 rok. 

Skarbnik Miasta Pawel Gutowski- zmiana treki u c h w  dotyczy niewldciwego zamieszczenia w 
uchwale zapisu odnoinie prognozy kwoty dugu i spiat Miasta Makowa Mazowieckiego na rok 2008 
i lata nastepne, poniewai jak wynika z ustawy o finansach publiczaych, to imz~@ samorzqlu 
terytorialnego opracowuje prognoq lqcznej kwoty dhrgu, a nie jest uchwalana przez organ 
stano*y. 

Przewodnicw M poprosil o opinie Komisji Rady: 
Komisja Bu cWU... - poz- opinia, 

@ Komisja Rewizyjna - brak opinii, 
Komisja Oiwiaty. .. - brak opinii, 
Komisja Polityki Regionalnej - brak o~inii. 

Nie zgloszono iadnych uwag, co do projektu uchwaly, Wiceprzewodniczqcy RM Boienna Gallera 
przedstawita treSC projektu uchwaly nnieniajwej u c h d q  w sprawie dokonania n i a n  w b b i e  
Miasta Makowa Mazowieckiego na 2008 rok. Nastepnie Przewodnicqcy RM poddal pod 
glosowanie: 

Za- 14 &osbw, przeciw- 0 gosdw, w s t q i d  siq- 0 giosbw. 
Rada Miejska w Makowie Maz. w obecnoici 14 radnych, 14 glosami ,,za" podj@a uchwdq Nr 
XXV130/2008 z dnia 29 kwietnia 2008r. zmieniajqc~ uchwalg w sprawie dokonania zmian w 
b&ie Miasta Makowa Mazowieckiego na 2008 rok, kt6ra stanowi zdwznik nr 16 do protokoh. 

Ad pkt. 14 

0 
Zap* i interpelacji Radnych nie bylo. 

Ad pkt. 15 

Sprawy roine i wolne wnioski. 

Pnewodnicvrcy R M  Ireneusz PMowski odczytd zaproszenie na obchody. h t$a  217 rocznicy 
uchwalenia Konstytucji 3 Maja, kfbre stanowi z a w n i k  nr 17 do protokdu. N e p n i e  z a p o d  
Radnych z pismami jakie wplym$y do biura Rady, ktbre ! & ~ w i ~  za.&zniki od nr iS - 25 do 
protokoh. 

Prezes SM "Jubilatlra" Lech Gadomski- od pocqtku kadencji mbwicie P h t w o  o organizacji ruchu 
w miekie. Ostatnio z Burmistnem bylihy na ulicach miejskich, kt6re biegnq przez teren 
sp6tdzieln.i i tam q doiZ istotne postulaty mieszkahc6w, dotycqce bie-go funkcjonowania osbb 
tam mieszkajwych, a dotycwe ruchu drogowego. Czy miasto przystqpuje do opracowania 
organizacji ruchy a jeili tak, to kiedy? SHonih mnie do zadania tego m a  sytuacja z ostatniej 
soboty. Skrzy&wanie drogi krajowej prowadzapj do mdtuska, byto zablokowane, bo p&ciq&trbwka 



wjechala na 111. 1 Maja i nie mogla przejechab. Wwibm wielakrotnk,- by4ci.e Pairstwo postawione 
znaki usuneli, bo jeili postawione zgodnie z prawem, to szykuje nam siq totalny parali2, 
zwkccza w dni targowe lub weekendy. Nie b& powtanal za bylym premierem, iz tolerowanie 
tego stanu rzeczy jest d r e w  postawie edukacji prawnej j* powinnihmy szerzyc whrM 
spdecznoici. Nie egzekwowanie tak podstawowych norm prawnych prowstdzi do zachowari o 
wiqkszym ciqiarze gatunkowym. W latach ubieglych w y W  komudcacji Starostwa Powiatowego, 
Komenda Powiatowa Policji- wydzial Ruchu Drogowego i S W  Miejska, przeprowadzali kontrol~ z 
onakowah i swoje sugestie w protokotach urnieszczali, moie warto do tego siqgn&. Parlii 
komunikacyjny w miehcie ma wplyw na infrstruktuq Sfldzielni Mieszkaniowej, chodzi o jej 
parkingi itd. 

Z-ca Burmistrza W e n  BiaSobrzeski- przymierzdiimy siq do tej sprawy w roku ubie- i 
wyjaSnidem, czemu nie zajqlismy siq ta, sprawq. Faktem jest, ie co roku jest robiony przegld 
zasadr?oki ustawienia nak6w w miescie, w tym roku rbwniez taki przegld zostanie dokonany. Nie 
zawsze maki, kt6re stojq zgodnie z przepisarni, sq zasadne, czqsto Qcie wprowadza potrzebq 
dokonania korelcty tych zmldw i po t akh  p r z e w e  ta korekcja nastepuje. Myilq, w tym roh 
tez talc zrobimy, bo szereg zdarzen wskazuje na potrzebg dokonywania takich czynnoici. Sprawa 
organizacji ruchu w miekie, otbz wskqmujerny siq dlatego, ke skoro mamy s W C  wnioski do 
RPO o Srodld na nowe romiqmk, na poprawg infrastruktury dmgowej, byloby to robienie czego$ 
co w e  robione jekeli zalapiemy sic na srodki. Wtedy w e  projektowanie pnebudowy ulic, a 
jednoczenie organizacji ruchu w mieicie. Mamy rowniek zamiar przystqpii: do zmian w planie 
og6lnym zagospodamwmia przestnennego i jest sensowne zastanowienie siq nad ukladem 
komunikacji ulic w mieicie. NaleMoby rozwai!y6 obwodnicq miasta, bo jehli my tego nie 
przewidzimy w swoim planie, to Dyrekcja Dr6g Krajowych nie zrobi tego i powinnismy to zrobic w 
konsultacji z spiednimi gminami. W y  przypadek, lct6ry wskazuje, h nalei;aloby coh zrnienid w 
organizacji w h y  rozwa2a.m~ na bie@,w. Poczekajmy ze sprawq organizacji ruchu do czasy kiedy 
bqdziemy wiedzieli, czy dostaniemy Brodki na ten cel. 

Przewodnicztgy R M  Ireneusz Peplowski- musimy jednak bra6 pod uwage, 2e jeLli tych pieniedzy nie 
dostaniemy, to powinnismy przystqpiC do tego zadania. 

Radny Jerzy Qbrowski- w 2007 roku prosilem o zajccie siq i rozwipmiem problernu kolizji jakie 
wystqpujq na odcinku ul. Gen. Maskiego i 1 Maja. Panie Bunnistrzu, wtedy uslyszdem od Pana, ie 
poczekajcie pahstwo w e  pod koniec roku 2007 projekt organizacji ruchu, ta sprawa zostanie 
potraktowana jako priorytetowa i b-e zrealizowana w 2008 roku. W 2007 roku nic nie zostalo 
Pealizowane, w budiecie przenie4liirny 50 tys. na rok 2008, a dzii na sesji e s ~ ,  ik to nie ma * sensu. W zwi@ z tym, t e  jestem radnym z tego rejonu, &@am podjqcia dzialafi w kierunku 
roztadowania kolizji przy szkole nr 2. JeSli chodzi o ul. Waskiego, 1 Maja, czy inne, gdzie jest 
najwiqksze zagro&enie, m o m  np. na umowg z l e c d e  rozw&ab wycinkowo, bo wymiana mRlrirw 
nie kosztuje milionow zlotych. Na odcinku od ul. 1 Maja do 0s. Krblow stoi 32 zuaki, to gratuluje 
M e m u  kierowcy, kt6ry przejedzie i odczyta je wszystkie. 

Wiceprzewodnicztgy RM Boknna Gallera przy1qczyla sic do wniosku radnego Jerzego 
D~browskiego. 

Burmistrz Miasta Janusz Jankowski wyjdnil, ii uw- ie punktowo naleiy to zrobid i w tej sprawie 
jest umbwiony w poniedzialek z Komendantem Komendy Powiatowej Policji. 

Wiceprzewodnic~y RM Gra@na Szwed zwrkila uwage na fakt, iB osoby korzystajtge z 
bankomatu nagminnie wjeidzajq na ch& bez wzgl~du na to, czy kt04 idzie chodnikiem, czy nie. 
Wyjdnih, iz w tym miejscu powinny zostaC umieszczone shpki Zub dodatkowy znak. 



Komendant Powiatowy Policji Marian Krysiak- talc jak Pan Burmistrz powiedzid, spotkamy s i ~  w 
pniedzialek, jednak do tego czasu zlecq, aby pracownicy ruchu drogowego przejieli to miaqto i 
ocenili. Byc mo& tych z d d w  gdzief jest za duko, gdziei za &, a oni jako fachowcy powinni to 
widzieb i nalqiy to tak zrbib, aby ulatwiCI ruch w miehie. 

Sekretarz Miasta Anna Lefnik poinfom- radnych, uplywa termin sbdania ofwiadczen 
maj@kowych. 

Wobec zrealizowania porqdku obrad XXI sesji Rady Miejskiej RM Ireneusz 
Peplowski o godz. 12.10 mmkn J jej posiedzenie. 
Na tym obrady i protokdowanie zakohczono. 




